
RADA MIEJSKA 
w Nowym Miasteczku 

Protokół Nr 2/2015 
z posiedzenia Komisji Budżetu Integracji z Unią Europejską 

Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku 
z dnia 26 lutego 2015 roku 

W dniu 26 lulego 2015 roku o godzinie 9 00 w biurze Rady Miejskiej w Nowym 
Miasteczku odbyło s ię posiedzenie Komisji Budżetu Integracji z Un ią Europejską 
Rady Miejskiej w Nowym Miasteczku. W posiedzeniu komisji uczestn iczyło pięciu (5) 
radnych. Obradom przewodniczyi Przewodn iczący Komisj i Budżetu Integracji z Un ią 
Europejską Pan Pawel Pawliszyn. 

Proponowany porządek obrad: 

1. Otwarcie komisji. 
2 . W prowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
3. Projekt uchwały w przyjęcia dotacji ze środków finansowych pozostających 

w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Srodowiska i Gospodarki 
Wodnej w Zielonej Górze. 

4. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki dlugoterminowej. 
5. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki na wyprzedzające 

finansowanie zadań realizowanych z udzialem środków pochodzących z 
budżetu Unii Europejskiej. 

6. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia kredytu długoterm inowego . 
7. Projekt uchwaty w sprawie zmian w planie budżetu gminy na 2015 r. 
8. Sprawy bieżące . 
9. Zakończenie komisji. 

Porządek Obrady: 

1. Otwarcie komisji. 
Przewod n iczący komisj i Budżetu Integracji z Unią Europejską Pan Pawel 
Pawliszyn otwo rzył posiedzenie komisji. 

2. Wprowadzenie ewentualnych zmian do porządku obrad komisji. 
Zmian nie wprowadzono. 

3. Projekt uchwały w przyjęcia dotacji ze środków finansowych 
pozostających w dyspozycji Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Zielonej Górze. 
Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Sylwia Niemiec. Radni omówili 
zasady rozbiórki i odbioru azbestu po czym p rzystąp ili do głosowan ia nad 
op i nią. Jednogłośnie pozytywnie zaopiniowano projekt uchwały. 

4. Projekt uchwały w sprawie zaciągnięcia pożyczki długoterminowej . 
Projekt uchwały omówiła Pani Skarbnik Sylwia Niemiec. Radny Brysik 
zapytał o całkowity koszt Inwestycji Kanalizacja wsi Rejów oraz poprosił o 
materiały finansowe dotyczące aktualnego rozliczenia finansowania 
inwestycji w Rejowie. Następn ie Radni przystąp i l i do głosowan ia nad 






